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Fobia ry:n hallituksen kokous 15/2024

Paikka: Kh272, Montessori, Educarium
Aika: 13.9. Klo 10:00
Paikallaolijat: Kaisa (poistui klo 11:04), Sofi, Maria (puheenjohtaja), Ronja K., Isla,
Vilja (saapui klo 10:04), Meri, Joona, Tuuli (sihteeri), Julia

Esityslista

1. Kokouksen avaaminen
Maria avaa kokouksen ajassa 10:03.

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

Vilja saapui ajassa 10:04

3. Esityslistan hyväksyminen
Poistetaan kohta 5. Uusien jäsenten hyväksyminen.
Hyväksytään esityslista näillä muutoksilla.

4. Pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirja 14/2024.

5. Posti
Ei postia.

6. Ilmoitusasiat ja muistelot
9.9. Sivuainebileet
10.9. Uusien ja vanhojen ilta

7. Talous
Ei hyväksyttävää.

7.1. Hyväksytään kuitteja
Ei hyväksyttäviä kuitteja.

7.2. Hyväksytään maksettavaksi
Ei hyväksyttäviä maksuja.

7.3. Budjetointi
Ei budjetoitavaa.
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8. Yritysyhteistyö
Sofita ei lähde yhteistyöhön nyt, mutta haluaisi tulla tiedotetuksi
yhteistyömahdollisuuksista jatkossa.
Aino P. ohjattu ottamaan yhteyttä Juliaan. Hänen edustamansa yritys ei lähde
haalariyhteistyöhön,.
Kloffalta otettu yhteyttä ja ehdotettu, että Fobian merch-tilausalustan
valikoimaan voidaan lisätä huppari ilman lisäkuluja. Lisäksi alustalle voidaan
lisätä tuotteita sekä brodeerauksella että painatuksella. Ronja K. selvittää
vielä, laskevatko tilausalustan tuotteiden hinnat, jos tilausmäärä on suuri.
Kangaskasseista on kaksi eri vaihtoehtoa, tilataan halvempia, 6,50€
maksavia, 80 kappaletta. Tilataan väreissä natural ja musta.
Kloffalta on tarjottu myös mahdollisuutta saada sovitussetti tilausalustan
tuotteista. Avataan tilausalusta jäsenistölle mahdollisimman pian.

9. Virkistystoiminta
Huomenna alkoholittomat brunssisitsit.
Kastajaishaalarimerkkejä tilataan 100 kappaletta.

10. Hyvinvointi
Hyvinvointitoiminnan kulut 362,32€.
Arcus ry ei tarjoa opiskelija-alennusta jousiammunnasta, jolloin käynnin
hinnaksi tulee 25€ / henkilö. Hyvisviikolla ainoa mahdollisesti heille toimiva
aika on perjantai 1.11. klo 17:00. Joona tekee jäsenistölle kyselyn
kiinnostuksesta osallistumiseen.
Joona ottaa yhteyttä sirkuskouluun ja tiedustelee mahdollisuutta lajikokeiluun.

11. Kulttuuri
Kulttuuritoiminnan kulut: 207,76€

Budjetoidaan leffaillan tarjoiluihin rahaa seuraavassa kokouksessa. Aino
muistuttaa siihen mennessä jäsenistöä ilmaisemaan alustavasti, ovatko
tulossa leffailtaan. Leffailtaa varten varattu Pub 4. Finnkinolta voisi
mahdollisesti pyytää popcornia tarjoiltavaksi.

12. Työelämä ja koulutus
Koulutustoiminnan kulut: 484,40€

Mira L. on kiinnostunut pitämään koulutuksen joulukuussa. Julia on kertonut,
että Fobialle paras päivä olisi 2.12. Mira L. yrittää saada
kokemusasiantuntijan tuolle päivälle. Hän kysyi, millä teemalla koulutus
halutaan, ja antoi seuraavat vaihtoehdot: kulttuurisensitiivisyys psykologin
työssä, pakolaistyö/monikulttuurinen työ psykologin näkökulmasta, sekä
asiakkaiden moninaisten taustojen huomioiminen. Kysytään häneltä, minkä
teeman kokee itse hyväksi tai opintoja mahdollisimman hyvin täydentäväksi.
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Mira L. kertoi myös olevansa lähdössä pakolaisleirille Kreikkaan
vapaaehtoiseksi psykologiksi ensi keväänä, ja ehdotti, että voisi
yleisesti kertoa mahdollisuuksista tämän kaltaisista töistä.
Korvauksesta ei ole ollut vielä puhetta.

Aino P. vastasi olevansa kiinnostunut pitämään koulutuksen tai ekskursion
pariterapiatyöhön liittyen. Hän voisi samalla esitellä heidän yrityksensä, Lav
Coahingin, toimintaa, joten ei makseta palkkiota. Matkakulut voitaisiin
korvata.

TYKS:iin ja Turun psykiatriseen vankisairaalaan otettu yhteyttä ja tiedusteltu
kiinnostusta pitämään ekskursio.

13. Koulutuspolitiikka ja edunvalvonta
Kopotoimikunnalle lähetetty viestiä ja kyselyä siitä, olisivatko toimikuntalaiset
halukkaita osallistumaan syksyn koponeuvostoihin tai auttamaan muissa
syksyn mittaan tulevissa kopojutuissa. Toimikunnassa oli halukkuutta auttaa.

Yliopiston nykyinen harkkatukijärjestelmä on voimassa vain tämän vuoden
loppuun. Olisi hyvä selvittää, miten vaikuttaa jatkossa. Asiasta voisi puhua
oppiainevastaavien tapaamisessa ja laittaa viestiä asiasta Ari K:lle ja/tai Jutta
T:lle.

Varhalla on aivan liian vähän harkkapaikkoja, ja niiden hakujärjestelmä ei ole
toimiva. Vaikuttaa siltä, että realiteetit asian suhteen eivät Varhalla ole
kunnossa. Anniina H. vie asian Psykologiliitolle.
Voisi kutsua Hanna E:n, joka toimii asiassa koordinaattorina, jonkun muun
Varhalta, oppiainevastaavan, hallituslaisia sekä fobialaisia keskustelemaan
yhdessä asiasta. Myös yliopiston pitäisi olla mukana selvittämässä asiaa, ei
vain opiskelijoiden.
Maria ja Anniina H. ottavat asian alkuun hoitaakseen.

SPOL:n kopot selvittelevät JOO-opinto-oikeuksien tilannetta eri yliopistoissa,
koska yliopistojen välillä on epätasa-arvoisuutta. JOO-sopimuksista tullaan
luopumaan valtakunnallisesti vuonna 2026. SPOL:n kopot selvittelevät, mitä
tämä käytännössä tulee tarkoittamaan. Yliopistot siirtyvät mahdollisesti
käyttämään ristiinopiskelua ja siihen liittyviä sopimuksia. SPOL:n kopot
infoavat asiasta Telegram-ryhmässä, kun asiasta selviää lisää. Asia otetaan
Fobialla esiin oppiainevastaavien kokouksessa.

14. Ulkosuhteet ja kansainvälisyys

14.1. Index
Ei ilmoitusasioita.
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14.2. SPOL
Ei ilmoitusasioita.

14.3. Tupsy
Tämän viikon kokouksessa ollut puhumassa Jari L.
pääteemana ensi vuoden vaalit.
Psykologiliiton fuksi-info tulevana maanantaina.
Vuosijuhlat 27.9.2025 Kakolassa.
Jenna L. tekee avustushakemuksen haalarimerkkejä varten.

14.4. Muuta
Yksi vaihtari mahdollisesti ostamassa haalareita. Haalarimerkkejä on
myyty vaihtareille.

15. Tiedotus ja viestintä
HarkkapaikkaWikiä pitäisi mainostaa kerran lukukaudessa. Mainostetaan
viikkokirjeessä, mahdollisesti myös Puskaradiossa. Kaisa kysyy SPOL:n
kopoilta, onko mainostamiseen jotain yhteistä linjausta.
Hallituskuulumiset yhdistetysti touko- ja elokuulta tulisi päivittää Instagramiin.
Fukseille laitetaan infopaketti materiaalipankista ja tenttiarkistosta. Samalla
musitutetaan, että materiaalipankki on vain Fobian jäsenille.
Tapahtumainfoihin pitää aina laittaa esteettömyystiedot. Nettisivuille laitetaan
Huoneen esteettömyystiedot, joihin voi viitata, kun Huoneella järjestetään
tapahtumia.
Kide.appista ostettavasta jäsenyydestä tulossa lisää infoa jäsenistölle.
Maria on laittamassa jäsenistökyselyä.
Instagramiin tulossa yhdenvertaisuusasioista infoa.

Kaisa poistui klo 11:04.

16. Tila- ja ympäristöasiat
Tarvikkeet ja toimistokulut: 183,53€
Vastaanottojen ja kahvitusten kulut: 81,13€
Ei ilmoitusasioita.

17. Toimikunnat
Ei ilmoitusasioita.

18. Hallituksen sisäiset asiat
Joona ottaa vastuun Fobia-sukkien myynnistä sen jälkeen, kun Maria on
selvittänyt, millä hinnalla niitä voidaan myydä.
24.6. TYYn järjestöfoorumi
Muistetaan omat siivousvuorot.
Jätetään SPOLskis-asia hautumaan.

19. Muut esille tulevat asiat
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Ei muita esille tulevia asioita.

20. Seuraava kokous
Ajankohta ilmoitetaan myöhemmin.

21. Kokouksen päättäminen
Päätetään kokous ajassa 11:17.


